
PROTOKÓŁ NR  42/21 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 29 stycznia 2021 r. 

 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Piotra 

Kudlickiego odbyło się w trybie stacjonarnym, w sali spotkań w Biurze Kultury i Promocji – 

pok. 029 w Starostwie Powiatowym w Otwocku przy ul. Komunardów 10, w godzinach  

15
00

 – 17
00

. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą 

obecności. 
 

 

1. Zapoznanie się z dokumentami przedstawionymi przez Dyrektor PUP, zgodnie  

z wcześniejszymi wystąpieniami komisji. 

 

− sprawdzono kompletność i zgodność danych oraz kopii dokumentów z wnioskami 

komisji; ustalono, że komisja otrzymała wymagane dokumenty, 

 

− ustalono podział zadań pomiędzy członków komisji: 

 

a) Zbigniew Szczepaniak  

• kontynuacja rozpoznania spraw związanych z regulaminem wynagradzania  

i jego praktyczną realizacją w kontrolowanym okresie,  

• analiza danych dotyczących średniej wysokości wynagrodzenia w komórkach 

organizacyjnych i odrębnie, na poszczególnych stanowiskach. 

 

− przewodniczący zadeklarował, że wystąpi do PUP o informacje o wynagrodzeniach, 

jak poprzednio, ale najniższe w komórce/na stanowisku i najwyższe, oczywiście 

anonimowo. 

 

b) Elżbieta Siwek  

• dokona analizy uzupełnionej dokumentacji procesów rekrutacyjnych w świetle 

zgodności z regulaminem, aktami normatywnymi krajowymi oraz 

wymaganych a pozyskanych kwalifikacji pracowników. 

 

c) Jarosław Kopaczewski  

• analiza danych dotyczących stanu osobowego/etatowego PUP, dynamika 

zmian w latach 2018-2020, całościowo oraz w rozbiciu na poszczególne 

komórki organizacyjne. 

 

d) Piotr Kudlicki  

• dokona analizy danych dotyczących wymaganego/rzeczywistego 

wykształcenia i poziomu kwalifikacji w świetle zadań komórki merytorycznej i 

realizowanym indywidualnie zakresem odpowiedzialności i obowiązków 

pracowników. 

 

Ustalono wstępnie terminy kolejnych spotkań komisji na 10 i 24 lutego br. godz. 16.15. 

 

Protokół z ubiegłego posiedzenia Komisji został przyjęty. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczył i protokołował:  

         

                                                  Piotr Kudlicki 

 


